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\ Неделчев,

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПАНОВ,

Повод за настоящото питане е проведеното на 26.02.2024 г. 
Обществено обсъждане на Проект за „Стратегия за устойчиво развитие на 
туризма в Община Велико Търново 2021 -2027”, на което въпреки 
няколкократните запитвания към водещите, не получих отговор по 
отношение стойността, която Общината е заплатила за тази разработка. 
Надявам се такъв отговор да получа от Вас.

Моля, на основание чл.93 ал.1 от Правилника, питането, както и 
отговорът му, който желая да получа и в писмен вид, да бъдат включени 
като изказване от моя страна в предстоящото заседание на Общинския 
съвет.

25.03.2024 г. 
В.Търново С УВАЖЕНЖ:
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